

[Text]

Mr. Lundrigan: You buy the fresh fish and cure it. Thank you.

The Chairman: Mr. Marshall.

Mr. McGrath: Mr. Chairman, I have a supplementary question. How much did you pay for green fish last year? That is uncured fish.

Mr. Moores: I paid the same price for green fish as...

Mr. McGrath: How much did you pay for it, Mr. Moores?

Mr. Moores: Four cents a pound.

Mr. McGrath: How much did you pay for cured fish?

Mr. Moores: Cured fish varies in grade.

Mr. McGrath: Say the top grade.

Mr. Moores: The top grade I think is \$24.50 to \$25.

Mr. McGrath: Your price of four cents for green fish was a high price in Newfoundland, was it not?

Mr. Moores: Yes, it was.

Mr. McGrath: How much did you pay for fish the previous year?

Mr. Moores: I think the previous year it was about four and one quarter cents.

Mr. McGrath: Has your price to the fishermen changed in the last 20 years?

Mr. Moores: Oh, yes, sure.

Mr. McGrath: Are you paying more now or less than you paid 20 years ago?

Mr. Moores: Oh, a great deal more.

• 1050

Mr. McGrath: How much did you pay 20 years ago for green fish?

Mr. Moores: I was not in the fish business at that time.

Mr. McGrath: I think you know.

Mr. Moores: I was not in the fish business, but I think 28 years ago it was a cent or a cent and a half a pound.

Mr. Lundrigan: It was three cents a pound 20 years ago in my area.

[Interpretation]

M. Lundrigan: Vous achetez le poisson frais et vous le préparez. Je vous remercie.

Le président: Monsieur Marshall.

M. McGrath: Monsieur le président, j'ai une question complémentaire à poser. Quelle somme d'argent avez-vous déboursée pour l'achat du poisson immature, à savoir le poisson non préparé?

M. Moores: J'ai payé le même prix pour le poisson immature...

M. McGrath: Combien avez-vous payé, monsieur Moores?

M. Moores: J'ai payé 4 cents la livre.

M. McGrath: Combien avez-vous payé pour le poisson préparé?

M. Moores: Le prix de ce poisson varie selon la qualité.

M. McGrath: Pour le poisson de qualité supérieure?

M. Moores: Le prix est dans les \$25.

M. McGrath: A Terre-Neuve, le prix de 4 cents la livre pour du poisson frais était très élevé, n'est-ce pas?

M. Moores: Oui.

M. McGrath: Combien avez-vous payé le poisson l'année précédente?

M. Moores: L'année précédente, je crois que j'ai payé 4 cents.

M. McGrath: Votre prix pour les pêcheurs a-t-il changé au cours des 20 dernières années?

M. Moores: Bien sûr.

M. McGrath: Payez-vous plus ou moins actuellement?

M. Moores: Beaucoup plus.

M. McGrath: Combien payiez-vous le poisson immature il y a 20 ans?

M. Moores: A ce moment-là, je ne m'occupais pas du commerce du poisson.

M. McGrath: Je crois que vous êtes au courant.

M. Moores: Je ne m'occupais pas de ce commerce, mais à mon avis, il y a 28 ans on payait 1 cent ou 1½ cent la livre.

M. Lundrigan: Il y a 20 ans, on payait 3 cents la livre dans ma région.